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Het is goed te beseffen dat Jezus 
nooit op zichzelf staat. Gedurende 

zijn optreden toont hij verbonden te 
zijn met zijn hemelse Vader. Zo rondom 
Pasen zagen we weer hoe hij zichzelf 
helemaal afhankelijk van God de Vader 
opstelt. “Niet mijn wil, maar uw wil 
geschiede”. 

Dikwijls heb ik mensen horen 
opmerken dat ‘geloven’ moeilijk is. 
Dat beduimelde werkwoord heb ik al 
lang geleden vervangen door 
“vertrouwen”. Dat geeft vooraf lucht 
en ruimte. Mensen hebben van geloven 
iets krampachtigs gemaakt. Jezus laat 
zien wat vertrouwen werkelijk inhoudt.
In de Veertigdagentijd staan we stil bij 
zijn Via Dolorosa. Terwijl hij alsmaar 
meer alleen komt te staan en ten slotte 
aangewezen op het kruis op Golgota, 
blijft God zijn enige Houvast.

Ook na Pasen blijft de boodschap! 
Op die pijnlijke vrijdag stierf Jezus 
hoopvol. God wekte hem op uít de 
dood, zodat hij kon ópstaan uít het 
graf. Vaak horen we “Jezus deed de 
dood teniet” of “Jezus heeft de dood 
overwonnen”. Eerlijk gezegd, daar heb 
ik zo mijn vragen bij ...
God die leven geeft en toekomst is juist 
Degene die zich nooit laat tegenhouden 
door de dood. Zijn naam zegt het 
immers al: “Ik ben erbij” of: “Ik zal erbij 
zijn”. 

Ergens las ik dit veelzeggende citaat: 
“Jezus genas een verlamde en zei: wie 
Mij volgt, zal grotere dingen doen dan 
Ik. En zo ontstond het moderne 
ziekenhuis. Alleen al in de techniek 
doen wij grotere dingen dan Jezus”. 
Misschien dat u daarvan opkijkt. Is die 
Jezusuitspraak tot dusver nog 
ongehoord gebleven?
Luister, hij voegt dit er zelfs nog aan 
toe: “… en nog meer dan dat!”
Sinds Jezus’ opstanding en hemelvaart 
komen wij als zijn volgelingen nu aan 
zet …

We realiseren ons dat God ons zijn 
Heilige Geest heeft toevertrouwd. 
Om te ìnspireren en verder te helpen. 
“De Heer is waarlijk opgestaan!” 
Daar hoeft het dus niet bij te blijven. 
Het meest verrassende komt nog! 
Bij het leven al!  
                                                                                                      
Ds. Adriaan Rotte
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“Waarachtig, ik verzeker 
jullie: wie op mij 
vertrouwt zal hetzelfde 
doen als ik en zelfs 
meer dan dat, ik ga 
immers naar de Vader”. 
(Joh. 14:12)
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Mijn laatste ‘van de voorzitter’ 
is nog maar een paar maanden 

geleden. In die tijd is er veel gebeurd. 
Zowel privé als binnen het CDA. Na een 
spannende tijd zijn mijn vrouw en ik de 
trotse ouders geworden van een 
gezonde zoon Ties. 

Tijdens het schrijven van dit stukje 
zitten we midden in de campagne van 
de provinciale verkiezingen. Een 
spannende tijd. Zeker omdat we mee 
doen met een onze eigen kandidaat 
Arjan van Lochem. Het enige dat ik 
daar nu over kan zeggen is dat ik hoop 
dat hij voldoende voorkeursstemmen 
heeft gekregen om er in te komen. 
Als één van de grootste afdelingen in 
Gelderland is het belangrijk dat wij ook 
onze verantwoordelijkheid nemen in de 
provincie. 

Binnen de gemeente Aalten zijn een 
aantal belangrijke onderwerpen de 
revue gepasseerd. Ik denk dan aan de 
hele discussie rondom het asielzoekers
centrum Groot Deunk. Een emotioneel 
onderwerp binnen de fractie en het 
bestuur, maar natuurlijk vooral voor de 
buurt. 

Een ander belangrijk punt is de 
zondagopenstelling. Een stuk minder 
emotioneel als het hiervoor genoemde 
onderwerp, maar zeker ook belangrijk. 
De fractie heeft bij beide punten naar 
eer en geweten gehandeld. 

Uw mening telt!
Ik ben wel benieuwd hoe u als lid 
aankijkt tegen bovenstaande punten. 
Zou u mij dat eens willen laten weten? 
Dit kan via mijn emailadres 
rikvanlochem@hotmail.com 
Het kan ook door een brief te sturen 
naar ons postbusnummer. Uiteraard 
mag u ook over ander zaken uw 
mening geven. Graag zelfs. Het is 
belangrijk dat wij als bestuur gevoed 
worden door onze leden. 

Ik ben benieuwd naar uw mening!

Hartelijke groeten,

Rik van Lochem
bestuursvoorzitter 
CDA AaltenDinxperlo

Van de voorzitter

Dit verkiezingsfonds dient er toe om 
de bijna jaarlijks terugkerende 

verkiezingen maar ook de 
verkiezingsvoorbereidingen publicitair, 
actief en fi nancieel te ondersteunen. 
Denk hierbij aan de diverse acties, 
publicaties, bijeenkomsten en het 
verzorgen en plaatsen van de CDA
borden in onze mooie gemeente.

Als leden en donateurs van de afdeling 
AaltenDinxperlo zijn wij gewend om elk 
voorjaar een jaarlijkse bijdrage ten 
behoeve van komende verkiezingen te 
storten. Gemiddeld zijn er bijna jaarlijks 
verkiezingen of voorbereidingen hiertoe 
aan de orde. Is het niet voor de voor 
Provinciale Staten, dan wel voor de 
Gemeenteraad, Tweede Kamer of 
Europa. 

In het afgelopen jaar heeft de 
parlementaire pers CDA Kamerlid Pieter 
Omtzigt gekozen tot beste Tweede 
Kamerlid van 2014. Een CDA’er in hart en 
nieren. In de afgelopen jaren is het CDA 
druk in de weer geweest om een basis te 
leggen voor “het nieuwe CDA”. Nieuwe 
woorden en nieuwe beelden moeten 
CDAuitgangspunten verstaanbaar 
maken voor de samenleving van nu. 

Het is van belang dat wij als CDAleden 
met z’n allen achter deze CDAintenties 
staan! 

Hoe kunt u bijdragen? Eigenlijk heel 
simpel. Wij hebben u dit jaar weer hard 
nodig om de komende Provinciale Staten 
verkiezingen weer volop aan de slag te 
gaan! 

Om over voldoende fi nanciële middelen 
te kunnen beschikken, treft u een 
acceptgiro aan bij deze eerste CDAanzet. 
Wij willen deze ondersteuning van harte 
bij u aanbevelen.
Een goed verkiezingsresultaat is 
ondenkbaar zonder de inzet van vele 
vrijwilligers, maar ook ondenkbaar 
zonder de extra bijdrage van onze leden 
en donateurs aan het verkiezingsfonds. 
Wij hebben uw steun hard nodig om 
onze CDAboodschap breed kenbaar te 
maken. 
Wij, het bestuur van CDA Aalten
Dinxperlo, danken u alvast hartelijk voor 
uw fi nanciële steun!!

Namens het bestuur,
Annemarie ArentsenSchuurman 
Penningmeester

CDA verkiezingsfonds 2015
Woensdag 18 maart j.l was het weer zover. 
Toen gingen de stemlokalen open voor de 
verkiezingen voor de Provinciale Staten! 
Het bestuur van het CDA wil graag wederom 
uw aandacht voor het bestaan van ons 
verkiezingsfonds. 
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Eerst een stukje voorgeschiedenis. 
In 2013 heeft de Tweede Kamer 

besloten om de winkelopenstelling 
over te laten aan de gemeenten. 
Het CDA heeft in zijn verkiezings
programma staan vastgesteld in 
december 2013 dat het terughoudend 
is met de zondagsopenstelling. Wij 
hebben daar goede redenen voor. 
Allereerst is de zondag een gezamen
lijke rust en ontmoetingsdag voor veel 
mensen. Daarnaast moet winkel
personeel werken op zondag. 
Daartegen kan natuurlijk ingebracht 
worden dat mensen zelf mogen weten 
hoe zij hun zondagen invullen. Dat is 
ook zo, maar wij vinden dat wij best 
een dam mogen opwerpen tegen de 
24 uurs/7 dageneconomie.

In het coalitieakkoord (april 2014) 
kwamen drie partijen bijeen met een 
verschillend standpunt. CU is princi
pieel zeer terughoudend, Gemeente 
Belangen is voor volledige openstelling 
en het CDA standpunt heb ik zojuist 
uiteengezet. We zijn toen uitgekomen 
op 24 zondagen voor supermarkten, 

tuincentra en meubelzaken en 
12 zondagen voor de anderen. Bij de 
behandeling in de Raad van 7 juli 2014 
zei onze woordvoerder Patrick Frenken 
dat wij in de toekomst misschien nog 
aanpassingen zouden moeten doen, 
m.a.w. maatwerk moeten leveren. 
We dachten daarbij vooral aan super
markten in kleine kernen zoals de Spar 
in Bredevoort.

Het afgelopen jaar deden we 
ervaringen op die deels anders waren 
dan vooraf ingeschat. Allereerst werd 
het realiteit dat de supermarkten in de 
hele regio het hele jaar open mochten 
met uitzondering van Aalten. In de 
tweede plaats kozen de Aaltense en 
Dinxperlose supermarkten ervoor om 
de 24 zondagen van 2014 en de 24 
zondagen van 2015 achter elkaar op 
te nemen zodat zij tot nu toe elke 
zondag open zijn geweest. Ten derde 
bleek er een handhavingsprobleem. 
Controle op de winkelopenstelling 
gaat ten koste van andere taken. 
Maar we ontdekten nog iets: veel 
burgers waarderen het dat zij 

boodschappen kunnen doen op 
zondagmiddag. En de mensen die hier 
niet voor voelden hebben er blijkbaar 
weinig problemen mee. Er bereikte ons 
in ieder geval geen klachten. Men is in 
Aalten tolerant naar elkaar. 
De ondernemers gingen ook prudent 
om met de regeling door slechts een 
aantal uren open te gaan. En tenslotte 
kwam kort geleden het verzoek van 
een bakker om op zondagmorgen 
warme broodjes te mogen verkopen. 
We kunnen dat niet weigeren als 
anderen dat ook mogen.

De zaak werd actueel toen begin 
maart PP, VVD, PvdA en HMV met een 
motie kwamen om de zondagsopen
stelling vrij te laten voor de drie 
bovengenoemde categorieën. De CDA 
fractie is in eigen kring en in goed 
overleg met het bestuur gaan over
wegen of wij ons standpunt niet 
moeten aanpassen. Wij vinden dat wij 
het dan ook simpel moeten houden. 
Niet opnieuw nadere regels stellen 
maar de openstelling op zon en 
feestdagen vrijlaten voor alle winkels 

en vertrouwen op het verantwoorde
lijk heidsgevoel van de ondernemers. 
Alleen op eerste Kerstdag, eerste 
Paasdag en eerste Pinksterdag blijven 
de winkels dicht. Vervolgens zijn wij 
met dit standpunt naar de coalitie 
gegaan. Het tekent de goede 
verhoudingen in de coalitie dat ook de 
Christen Unie haar standpunt wel wat 
wil aanpassen, maar ook CDA en GB de 
ruimte wil geven.
Vervolgens hebben ondergetekende 
en Alex Walter een motie opgesteld 
voor de Raad van 17 maart waarin wij 
voorstellen wat hierboven is uiteen
gezet. Na een korte discussie werden 
de twee moties samen aangeboden 
aan het college en wethouder Ted Kok 
gaat een nieuwe winkelverordening 
ontwerpen die in mei a.s in de raad 
komt.

Nieuwsgierig naar actuele onder
werpen in de Raad? Kijkt u dan op 
onze www.cda.nl/gelderland/aalten 
U kunt ook reageren. Via Contact kunt 
u ons een email sturen. Wij horen 
graag uw mening. Van harte 
aanbevolen!  

Jos Wessels, fractievoorzitter

Uit de fractie

De afgelopen tijd is er in Aalten veel te doen geweest over de winkelopenstelling 
op zondag. Het zal u niet ontgaan zijn. Naar aanleiding van die discussie heeft 
het CDA zijn standpunt aangepast. In dit artikel wil ik graag uitleggen waarom.

C DAanzet
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In maart 2014 heeft het Centraal Opvang 
Asielzoekers, afgekort COA, een verzoek 

ingediend om het AsielZoekersCentrum 
(afgekort AZC) weer te heropenen. Volgens 
de buurt is de eerste bekendmaking hiervan 
via de krant “De Gelderlander” verlopen en 
zijn zij niet van te voren geïnformeerd. De 
afspraak tussen de buurt en de Gemeente 
was dat bij wijzigingen eerst de buurt 
geïnformeerd zou worden. 

Hoe kan het dan dat de Gelderlander in 
een vroeger stadium over deze informatie 
beschikte dan de Buurt?
 “De Gelderlander beschikte niet zozeer over 
die informatie, maar die horen landelijk dat 
er wat aan de hand is, dat er een aantal COA’s 
worden heropend. Er is toen aan de 
gemeente gevraagd wat er speelt in Barlo 
waarop wij geantwoord hebben dat er een 
vertrouwelijke vraag ligt niet meer dan dat. 
We zijn toen niet inhoudelijk ingegaan op de 
vraag die we gekregen hebben. De vraag 
vanuit het COA lag er wel, maar het COA 
heeft ons gevraagd dit eerst nog even 
vertrouwelijk te behandelen. Deze vraag 
hebben we gerespecteerd. Toen we wat meer 
zicht hadden wat we ervan vonden, zijn we 
naar buiten getreden ook richting de buurt. 
Zo werkt af en toe een krant, die bellen soms 
wel tien keer over een onder werp in een 
bepaalde periode. Soms hebben ze gelijk en 
soms is het onzin”.

Het COA heeft een aanvraag voor het 
huisvesten van 400 asielzoekers ingediend. 
Volgens het collegevoorstel, stelt het college 

voor om akkoord te gaan voor de huisvesting 
van 300 asielzoekers. Dit aantal is voor het 
COA ook acceptabel om te heropenen. 
Volgens het huidige bestemmingsplan kunnen 
er direct 174 asielzoekers gehuisvest worden, 
zonder dat het bestemmingsplan aangepast 
hoeft te worden en zonder dat hiervoor 
toestemming nodig is van de gemeente.  
  
Klopt dit? 
“Ja, dit klopt, ze hebben inderdaad gevraagd 
voor 400 plaatsingen en daarna hebben wij 
gezegd dat er in het verleden maximaal 300 
plaatsingen zijn geweest. We wilden er niet 
meer hebben dan er in het verleden zijn 
geweest. Het mogen maximaal 300 
plaatsingen zijn, daar gaan we naar kijken of 
we daar een procedure voor kunnen starten. 
De bestemming is nu gastinrichting en daar 
kunnen er volgens het huidige 
bestemmingsplan ongeveer 174 gehuisvest 
worden, ik weet niet het exacte getal. Dan 
moeten de gebouwen wel voldoen aan het 
bouwbesluit zodat daar wel mensen kunnen 
verblijven. Er is dan nog wel een vergunning 
nodig om de gebouwen aan te passen”.  

Voor die 174 plekken is dus geen 
bestemmingswijziging meer voor nodig?
”Nee, voor die 174 plekken niet, maar als ze 
meer willen, dan moeten we dat met een 
aanvullende procedure doen”. 

Wat betekent dit praktisch voor de COA? 
”Praktisch, als wij daar aan mee willen 
werken, dat zij dan een omgevings
vergunning moeten indienen. Maar zij willen 

eerst weten of wij volmondig ja zeggen en 
daar zijn we nog mee bezig”. 
Waarom werkt het college mee om de 
bestemming te vergroten van het aantal 
van 174 naar 300 asielzoekers? 
”Meerdere redenen. Ten eerste omdat het 
ons gevraagd is. Ten tweede omdat het 
college het ook voelt als verantwoordelijk
heid en ik ook als CDAer de verantwoorde
lijkheid voor de medemens om zo een locatie 
te gebruiken die in het verleden al gebruikt is 
als opvangcentrum. Dus we hebben de roep 
van het COA om te helpen met het huisvesten 
positief beantwoord. Daarbij hebben we wel 
gezegd dat het een vraag was voor tijdelijk 
en dan moet het ook tijdelijk zijn. Er heeft 
inderdaad al een behoorlijke lange tijd een 
AZC op die omgeving gerust. En door de 
medewerking hebben we ook de afspraak 
gemaakt dat als de tijd om is, de grond en 
opstallen richting de gemeente gaan, zodat 
we in de toekomst zelf de regie er over 
krijgen. Daarmee haal je ook een stuk 
onzekerheid voor de toekomst weg. We zijn 
ook al een paar jaar bezig om te kijken wat 
moeten we met dat terrein”. 

Voldoet de gemeente Aalten niet ruim 
voldoende aan de sociale en maat
schappelijke verplichting door 174 
asielzoekers toe te staan? 
“Het is niet iets als: is nu 100, 200, of 300 
genoeg, het COA zegt: we kunnen zo’n AZC 
draaien als er minimaal 300 mensen op zitten, 
dit heeft ook met kosten te maken. De vraag 
is niet of 175 voldoende is, maar kan zo’n 
asielzoekerscentrum ook functioneren.  

En daarom zijn we ook bereid om die 300 
mensen op te vangen. Maar als het met 200 
mensen had gekund, dan was dat vanuit ons 
ook goed geweest, maar wij hebben gezegd, 
we willen maximaal 300 plaatsingen, dat 
heeft in het verleden ook kunnen 
functioneren, dan moet dat nu ook kunnen 
functioneren. Dus 175 plaatsingen is dan ook 
helemaal niet aan de orde”.

Het COA en de heer Lagenschaar namens 
LAKO waren in een ver gevorderd stadium 
om hier 8 woningen te bouwen. Het college 
wilde hier aan meewerken.    

Waarom is dit niet doorgegaan? 
“Inderdaad zijn er gesprekken geweest met 
de LAKO, tot oktober 2013 hebben we 
gezegd daar willen we wel aan meewerken, 
maar dan moet er wel een goede ruimtelijke 
onderbouwing zijn. Dat betekent dat hij daar 
ook een bestemmingsplanwijziging voor aan 
moet vragen. Maar om het te kopen heeft 
LAKO een resultaatsverplichting gevraagd, 
dus als ik het koop dan wil ik wel zeker 
weten dat ik daar kan bouwen. Dat konden 
wij niet geven want een bestemmingsplan
wijziging is voorbehouden aan de raad en 
daarna is er ook nog een bezwaar bij de Raad 
van State mogelijk. Dus wij kunnen ons niet 
verplichten, maar wij willen dat voor u in 
gang zetten. Dat was op dat moment 
onvoldoende om de koop te sluiten. Toen is 
het stil geworden en is er een half jaar niets 
gebeurd. Daarna heeft het COA aan ons 
gevraagd of wij mee wilden werken aan 
heropening van het AZC. Dus tussen koper en 

Een interview met wethouder Ted Kok van de 
gemeente Aalten, over de besluitvorming rondom 
AsielZoekersCentrum in Barlo
Het Interview is afgenomen op 24 februari door André te Brake, bestuurslid CDA Aalten 
Dinxperlo. Op dat moment was er nog geen besluit genomen en zijn nieuwe actualiteiten  
van na die datum niet meegenomen.
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verkoper is het gestrand, daar hadden wij 
op zich geen rol in als gemeente”.   
      
Er lag geen voorlopige koopovereen
komst met een ontbindende voor waarde 
dat de koop niet doorgaat als het bij de 
gemeente niet rond zou komen? 
“Ik heb geen koopovereenkomst gezien, 
wij waren geen partij in de 
koopovereenkomst” 

Maar was dat wel een mogelijkheid 
geweest?     
“Ja, dat kun je wel zeggen, maar COA mag 
verkopen aan iedereen waaraan ze maar 
willen”.

In één van de schriftelijke reacties van 
om wonenden wordt beweerd dat door 
enkele collegeleden is gezegd dat het 
complex verkocht en gesloopt zou worden. 

Is dit daadwerkelijk gezegd? En kan de 
gemeente bepalen wat ermee gaat 
gebeuren met een complex wat van het 
COA is? 
”Nee, dat kunnen we niet bepalen, want 
we zijn geen eigenaar, dus we kunnen dit 
niet gezegd hebben. De burgemeester kan 
dit ook niet gezegd hebben want die is 
ook geen eigenaar. Wel zijn we er  
‘s avonds bij geweest dat het COA gezegd 
heeft dat sloop eventueel ook een optie 
zou kunnen zijn”.     
   
Dus geen toezegging van de gemeente? 
“Nee”. 

Volgens de gesprekken/inspraken met de 
buurt is het vertrouwen in het college 
ernstig geschaad en hebben sommigen het 
vertrouwen in het college bijna verloren 
betreffende het AZC.   

Waar kan volgens u dit gebrek aan 
vertrouwen in de buurt vandaan komen 
en hoe is dit te herstellen?
“Kijk het is duidelijk dat de buurt vindt dat 
zij hun bijdrage de afgelopen 22 jaar al 

geleverd hebben en dat er zicht was dat er 
iets anders zou komen. Doordat het zicht 
uiteindelijk niet reëel geworden is, is men 
daar zeer teleurgesteld over. En is men daar 
richting college wantrouwend over. Ik snap 
de gevoelens wel, alleen wij zijn geen 
eigenaar. Ons is gevraagd om daar aan mee 
te werken. Wij hebben ook een maatschap
pe lijke plicht om die heropening weer te 
gaan doen. Het vertrouwen herstellen is op 
zich eigenlijk wel lastig. Ik ben vorige week 
samen met de burge meester en een 
ambtenaar nog weer een avond naar de 
buurt geweest. Daar hebben we nog weer 
eens gehoord hoe men het vindt en wat 
men ervan vindt. Men is gewoon erg tegen, 
dat is erg duidelijk. En als wij in zullen 
stemmen met de herope ning, zal dat niet 
als positief ervaren worden”.  
   
Niet in dank afnemen?
“Nee zeker niet. Het is wel een afweging 
die we moeten maken en dat is een hele 
lastige”.

Volgens mij worden bij belangrijke 
beslissingen de politieke partijen vooraf 
geïnformeerd en gepolst hoe ze tegenover 
de voorgenomen college voorstellen staan. 
Zodat het college niet aan een dood paard 
zit te trekken. 

Is dit bij deze besluitvorming rondom 
het AZC ook gebeurd? Zo ja welke 
partijen waren in principe voor dit 
college voorstel? 
“Dat is zeker gebeurd. Kijk, normaal is dit 
soort procedures een bevoegdheid van het 
college. Als college hebben we gezegd wij 
willen dit anders en gaan een informatie
avond houden voor de omgeving, voor 
iedereen overigens. Daarna gaan we een 
overwogen besluit nemen. En dat besluit 
leggen we voor aan onze gemeenteraad, 
voor wensen en bedenkingen. Dat was 
geen verplichting maar dat wilden we zelf. 
Ik heb ook in de RTG ‘s avonds gezegd, dat 
als de meerderheid van de raad zoveel 
wensen en bedenking heeft dat wij het 

niet moeten doen, dan neemt het college 
hun besluit over. Dus we hebben ook de 
bal bij de politiek neergelegd, als iedereen 
ertegen is dan gaan wij ook niet mee. 
Deze raadsvergadering is geweest en daar 
kun je uit afleiden dat er 15 mensen voor 
zijn en 6 tegen. Tegen gestemd hebben 
HMV, Partij van de Arbeid, wat ik op zich 
bijzonder vind, VVD en een van ons”.  
  
Hadden de partijen vooraf inzage of 
waren ze gepolst? 
“Nee, we hebben ze niet vooraf gepolst, 
we hebben het heel open op tafel neer 
gelegd. Ik was wel verrast dat Partij van  
de Arbeid, een partij die zegt zo voor de 
zwakkeren in de samenleving op te 
komen, nu tegen was. Dat heeft mij 
verbaasd. Het heeft me ook verbaasd dat 
Henk Meerdink tegen was, terwijl hij in 
eerdere uitlatingen ook heeft gezegd dat 
hij heel erg voor was. Maar iedereen moet 
uiteindelijk zijn eigen afweging maken.  
De VVD is ook tegen terwijl het het beleid 
van hun eigen VVD staatssecretaris is, die 
de opvang van hun eigen asielzoekers op 
deze wijze ondersteunt”.

Het college is bevoegd om zelfstandig te 
beslissen of het AZC weer open gaat met 
en verruiming van het aantal plekken voor 
maximaal 5 jaar.     

Waarom heeft het college de raad om 
advies gevraagd? 
“Omdat ik vind dat voor zo’n zware 
beslissing ook op politiek gebied 
draagvlak moet zijn, hebben we daarom  
de raad gevraagd haar wensen en 
bedenkingen te geven”.   
   
Maar als je de makkelijkste weg 
gekozen had, dan had u dat zonder 
advies kunnen doen? 
“Ja, maar ook terugkijkend en als dezelfde 
vraag weer voor lag, dan zou ik het weer 
op dezelfde manier doen, dan dat het 
gegaan is”.

Als er echt noodzaak is om asielzoekers  
te huisvesten omdat het aantal asielaan
vragen hoog is, dan grijp je elke plek aan 
voor de huisvesting die voorhanden is. 

Als het COA de huisvesting van 174 
asielzoekers in Barlo niet rendabel 
genoeg vindt, is dan de nood wel hoog 
genoeg om hier uberhaupt het AZC weer 
te openen? En moet het college hier  aan 
dan wel meewerken? Het kan toch niet 
alleen een kwestie van centen zijn? 

”Niet alleen, maar het is wel een belangrijk 
onderdeel die het COA stelt, het is uitein
delijk ook allemaal belastinggeld, ook wat 
het COA uitgeeft. Zij zeggen dat ze dat 
aantal nodig hebben , om de huisvest
activiteit te ontwikkelen en om zo’n AZC 
draaiende te houden. Dus nee, maar wel een 
belangrijke factor. En bij 174 plaat singen 
hadden ze ons niets hoeven te vragen en 
hadden ze vandaag kunnen beginnen”.

Als het COA toch vindt dat er 300 
asielzoekers gehuisvest dienen te worden 
in Aalten omdat de druk hoog is. 

Is het dan een optie om 174 asielzoekers 
te huisvesten in Barlo en voor het andere 
deel, n.l. 126 asielzoekers een andere 
locatie binnen Aalten te zoeken. Dit idee 
is door meerdere  partijen aangedragen? 

“Dat hebben wij bij het COA afgetast, zij 
zeggen nee. Het COA wil best een andere 
locatie maar dan is het, plus die andere 
locatie. Het moet vanuit één locatie. Daar 
hebben we zoveel mensen voor nodig.  
Het is voor het COA geen optie”.

Het voormalig bejaardencentrum ’t Hoge 
Veld is als eventuele extra/of vervangende 
locatie voor AZC door meerdere politieke 
partijen genoemd, tijdens de raads verga
dering. Dit pand is in eigendom bij de 
gemeente. Er is recent nog een bestem
mings plan vastgesteld voor dit terrein.
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Is het niet mogelijk om eventueel 
tijdelijk het huidige plan, voor 5 jaar te 
bevriezen en om te zetten naar 
asielzoekers centrum voor eventueel de 
andere 126 asielzoekers?
”Nee, daar hebben we andere besluiten 
overgenomen in samenspraak met de 
omgeving, dan zou je daar ook weer een 
procedure krijgen zoals deze in Barlo zou 
lopen. En daar wonen er ook nogal een 
aantal om heen, dus wij stellen dit 
helemaal niet voor, maar het COA ook 
niet, alleen als extra locatie zou het 
eventueel voor hun kunnen”.

Al ik het me goed herinner dan heeft 
Aalten de verplichting om jaarlijks 56 
asielzoekers met een ‘verblijf status’ op 
te nemen in de gemeenschap.  
Klopt dit?
“Het is iets minder, het waren er ruim 20 
en het worden er nu bijna 50”. 

Volgens de heer Glasbergen, regiomanager 
vluchtelingen werk Oost Nederland, zitten 
er momenteel 26.000 asielzoekers gehuis
vest in AZC’s in heel Nederland ( verslag 
RTG). Hiervan hebben er ongeveer 12.000 
al een verblijf status. Dit is 46 % van alle 
asielzoekers. Dit betekent gemiddeld dat 
van de 300 asielzoekers die in Barlo kunnen 
komen, er 138 al een verblijfstatus hebben.  
      
Is het geen idee om nu als gemeente het 
COA een voorstel te doen om VERSNELD 
meer asielzoekers met status op te 
nemen en defi nitief te huisvesten, bijv. 
het aantal van de komende 5 jaar, 
is 5 x 50 = 250 verspreid over de gehele 
gemeente Aalten, zodat je minder 
asielzoekers hoeft te huisvesten in het 
AZC Barlo. Hiermee ben je als gemeente 
wel sociaal en maatschappelijk bezig en 
bereik je een beter eindresultaat en 
wordt de druk in Barlo minder groot?

“Dat doen we ook al, wij vangen nu al 
meer mensen op, de opgave van 20 naar 

ruim 40 is al een enorme opgave. Dit geldt 
niet alleen voor Aalten maar voor heel 
Nederland. Er loopt landelijk een heel 
programma dat de plekken regelt voor de 
statushouder. Als je deze aantallen nog 
hoger maakt dan kan deze opgave niet 
gerealiseerd worden, want die woningen 
staan helemaal niet leeg. Of onze eigen 
mensen bijvoorbeeld jongeren, komen 
helemaal niet meer aan de bak voor 
huurwoningen. Dit moet je niet willen. 
Dit gaan we niet doen”.

Wordt betreffende deze besluitvorming 
de normale procedure gevolgd? Hoe ziet 
deze procedure eruit?
“Nee, we hadden het zelf kunnen doen, 
maar hebben wensen en bedenkingen 
gevraagd. Nu we die hebben moeten we 
een besluit gaan nemen of we uiteindelijk 
mee willen gaan werken. Als we mee gaan 
werken dan moet er een omgevings ver
gunning aanvraagd worden. We gaan geen 
gedoogsituatie creëren, maar alles volgens 
normale wettelijke vergunningen”.

Hebt u al een besluit genomen over het 
AZC? 
“Nog niet, dat gaan we de komende week 
doen”.      

Volgens het collegevoorstel wordt over 
5 jaar het AZC ontmanteld.   
 Zijn dit keiharde garanties? 
“Wat ons betreft wel. En we zijn nu nog 
aan het kijken of we het zo kunnen 
organiseren dat er nog meer garanties 
voor de omgeving in komen zodat hun 
mee kunnen beslissen over de toekomst. 
Daar zijn we mee bezig, want dat 
vertrouwen is er ook niet. Het is een 
keiharde afspraak, maar we willen deze 
afspraak bevestigen met een derde partij 
erbij uit de omgeving van Barlo. Misschien 
moet het terrein als het klaar is, dan maar 
naar de gemeenschap van Barlo gaan en er 
samen iets moois van maken”.

Wordt er met de bedenkingen van de 
polietieke partijen rekening gehouden?
“Daar zijn we naar aan het kijken en zullen 
we zoveel mogelijk rekening mee houden. 
Maar als voorbeeld ;er werd gezegd om de 
uitrit te verleggen maar op deze wens is in 
de omgeving niet enthousiast gereageerd 
en vragen wij ons af of we dat wel moeten 
doen”.

Wat gaat er over 5 jaar met het AZC 
complex gebeuren?
”Dat weet ik niet, zoals het nu in de 
bestuursovereenkomst staat gaat het naar 
de gemeente toe, vrij van opstallen en 
kunnen we de komende paar jaar kijken 
wat we ermee gaan doen. Mijn voorstel 
zou zijn, geef het weer terug aan de 
natuur, maak er gewoon weer landbouw
grond van. Misschien nog een gebouw 
voor de Oranje vereniging en voor de rest, 
weg met de rommel”.

Hebt u verder nog iets toe te voegen 
over dit onderwerp?
”Het is en blijft maatschappelijk best een 
ingewikkelde discussie, maar ik vind dat 
we wel onze verantwoordelijkheid moeten 
nemen. En dit zo zorgvuldig mogelijk 
moeten inpassen in de omgeving, maar dat 
het een tijdelijke situatie moet zijn. Zodat 
we na deze vijf jaar als we onze bijdrage 
geleverd hebben de omgeving “rust” krijgt 
en zelf de beschikking heeft over die 
grond. Dat is wel het doel dat ik nastreef. 
Zodat niet weer een ander bepaalt wat er 
gebeurt. Want het COA kan het nu ook 
aan een ieder ander verkopen, die er van 
alles kunnen beginnen. Dit is dan ook de 
winst voor de buurt in de toekomst”.

Ik wil u bedanken voor dit interview en 
hoop dat u duidelijkheid heeft kunnen 
scheppen voor beslissingen die niet altijd 
makkelijk zijn.
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Verkiezingen en politieke animoOp 23 januari 2015 zijn Rik en 
Jorieke van Lochem de trotse 
ouders geworden van een zoon, 
Ties Jan Hendrik. Bestuur en 
fractie wensen het jonge gezin al 
het goede voor de toekomst!

De provinciale en waterschapsverkiezingen 
staan weer voor de deur. De posters zijn 
geplakt, er worden debatten gevoerd en de 
standpunten van de partijen worden kenbaar 
gemaakt. Ik heb de kandidatenlijsten voor de 
verkiezing van de leden van de provinciale 
staten erbij gepakt. Het valt mij op dat er bij 
de eerste tien personen van alle partijen, maar 
dertien Achterhoekers staan. Aangezien de 
meeste kandidaten niet eens op een verkies
bare plek staan is dit uiteraard veel te weinig. 
Op het moment van schrijven schat ik dus in er 
uiteindelijk te weinig kandidaten uit de 
Achterhoek worden gekozen. De mogelijkheid 
bestaat dat het hierdoor moeilijker is om 
projecten van de grond te krijgen, terwijl er 
nogal een aantal op onze wensenlijst staan. 
Wel ja, dan vraag ik mij af: hoe is dit nu 
mogelijk? Volgens mij begint dit al op 
gemeentelijk niveau. De animo van burgers om 
in de politiek te gaan gaat achteruit. Ik denk 
enerzijds omdat burgers al een erg drukke 
agenda hebben. Het werk vraagt de nodige 
aandacht, sporten, de kinderen op school, de 
buurtvereniging enz. Het valt eenvoudigweg 
niet meer te combineren. Anderzijds doordat 
de politiek in de media regelmatig in een 
negatief daglicht staat. Ik kan mij voorstellen 
dat dit effect heeft op de animo om iets in 
politiek te gaan doen. 

Over twee maanden neem ik afscheid van het 
bestuur. Ik ben ondertussen in een andere 
gemeente gaan wonen en mijn bestuursperi
ode zit er op. Als ik terugkijk heb ik in deze 
jaren veel geleerd en gezien. In elk geval kan 
ik het een ieder van harte aanbevelen. 
Uiteraard, dit zal allemaal ook in het leven 
moeten passen, maar een bestuursfunctie 

binnen het CDA kost niet overdreven veel tijd. 
Daarnaast heeft het bestuur uiteenlopende 
taken en daarmee ook voor ieder wat wils. Bij 
interesse geef ik u graag uitgebreid uitleg over 
hoe één en ander werkt en welke taken een 
bestuur heeft. 

Als bij de Achterhoeker de interesse in politiek 
hoger wordt, er meer mensen bij betrokken 
raken, zullen er als gevolg daarvan uiteindelijk 
meer Achterhoekers zitting nemen in de 
provinciale staten. Volgens mij begint het al bij 
het lidmaatschap. Waarom loopt het ledenaan
tal terug? Maar belangrijker nog is de vraag; 
op welke wijze kan men het ledenaantal weer 
doen stijgen? Graag zou ik zien het ledenaan
tal gaat stijgen en meer mensen enthousiast 
worden om in de politiek te gaan of daarmee 
verbonden willen zijn. Dat kan zijn het bestuur, 
fractie of verder, maar ook het verlenen van 
overige hand en spandiensten. Wel ja, wellicht 
is een aardig punt om op de ledenvergadering 
aan de orde te stellen.

In elk geval hoop ik dat er voldoende Achter
hoekers in de provinciale staten zitting mogen 
nemen, want dat is in het belang voor ons 
allemaal. Daarnaast hoop ik dat bij een 
volgende verkiezing er meer Achterhoekse 
personen op een verkiesbare plaats staan én 
daar kunnen wij allemaal aan bij dragen.

Ik verwacht dat het CDA een mooie score neer 
gaat zetten en met de heer van Dijk als 
lijsttrekker heb ik daar het volste vertrouwen 
in. Onze plaatsgenoot Arjan van Lochem staat 
op nummer 26 van de lijst en hoop dat hij de 
steun van u allen heeft mogen ontvangen.

Wilt u reageren op deze column. Mail dan 
naar: fnavis01@hotmail.com of stuur een brief 
naar CDA afdeling AaltenDinxperlo. 
Postbus 111, 7120 AC Aalten

Frank Navis 

Lente
Er wordt een nieuwe dag geboren
van knoppen die op springen staan
en langzaamaan de groene jasjes
voor lentekleuren opengaan.
De Schepper strooit Zijn tinten kwistig
bij dit ontluikend lentefeest
en wie van ons kan nog vermoeden
dat het ooit winter is geweest.

Zo wil God ook ons hart vernieuwen.
Het oude wordt teniet gedaan,
beginselen van blij geloven
reiken hun bonte kleuren aan.
Verdord is thans ons oude leven,
we juichen in Gods voorjaarslicht
en als herboren straalt de liefde
van ons verfrissend aangezicht.

Het is de kringloop die het oude
vervangt door wat de hemel biedt
aan nieuwe ijver en geloofskracht,
als een verheven lentelied.
Zo willen wij de schepping eren
door groeiend, bloeiend, onversaagd
het leven Gods te openbaren
in alles wat Hij van ons vraagt

Frits Deubel
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en voor landelijke 
CDA-nieuws op: 
www.cda.nl

Kijk voor lokaal 
CDA-nieuws op: 
aalten.cda.nl

Buninkdijk 7, Aalten
Tel. (0543) 56 52 04
www.loonbedrijftebokkel.nl
info@loonbedrijftebokkel.nl

“ALTIJD PARAAT”
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